
 
 

 
 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei ordinarea Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 28.02.2023 
  
 

Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 203 /22.02.2023la iniţiativa domnului primar, Tudorică Marian-Viorel şi s-a 
desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei oraşului Drăgăneşti-Olt, începând cu orele 16:00. 

 
 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel,declarând deschisă şedinţa de 

consiliu, face prezenţa consilierilor: au confirmat prezența17 consilieri locali în funcţie.  
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participăd-nul Primar Tudorică Marian-Viorel și d-

nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-
nul Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. 
Drăgăneşti-Olt. 

 
 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot procesul-verbal 
din data de 26.01.2023, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot procesul-verbal 
din data de 02.02.2023, înregistrându-se 16 voturi pentru și 1 abținere (d-nul Neacșu Ionuț - 
neparticipant la respectiva ședință). 

 
 

 III. APROBAREA ORDINII DE ZI 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel,dă citire ordinii de zi după cum 

urmează : 
 

1. Proiect de hotărâre referitor la:   înregistrarea U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt în Sistemul 
Național Electronicde Plată online a taxelor și impozitelor utilizând cardul bancar (S.N.E.P.)  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la:   modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 53/28.08.2018   

referitoare la aprobarea proiectului ,,Reabilitare și modernizare cu schimbarea destinației în 
bibliotecă a constructiei existente C1 - centrală termică. Reabilitare și modernizare cu 
schimbarea destinației în centru pentru tineret a construcției existente C2 - bibliotecă. 
Reabilitare și modernizare construcție existentă C1 - clubul elevilor. Reabilitare drum 
public  și a cheltuielilor legate de proiect  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la:   modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 54 / 28.08.2018 

referitoare la aprobarea implementării proiectului ,,,Reabilitare și modernizare cu 
schimbarea destinației în bibliotecă a construcției existente C1 - centrală termică. 
Reabilitare și modernizare cu schimbarea destinației în centru pentru tineret a construcției 
existente C2 - bibliotecă. Reabilitare și modernizare construcție existentă C1 - clubul 



 
 

elevilor. Reabilitare drum public   și a documentației tehnico-economice la faza D.A.L.I. și a 
indicatorilor tehnico-economici ai acesteia  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la:   aprobarea inițierii procedurilor pentru înființarea unei 

Asociații de dezvoltare 
intercomunitarădeutilitatepublicăpentruserviciuldetransportpubliclocal,persoanăjuridicăde 
drept privat și de utilitate publică prin asociereaUnității Administrativ 
TeritorialeOrașulDrăgănești-Olt – județul Olt, prin Consiliul Local al Orașului Drăgănești-Olt, 
în calitate de membru fondator (asociat), cuUnitatea Administrativ Teritorială Comuna 
Mărunței - județul Olt, prin Consiliul Local al ComuneiMărunței  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
5. Proiect de hotărâre referitor la:   vânzarea imobilului - apartament, ce aparține fondului 

locativ – domeniu privat al Orașului Drăgănești-Olt, compus din două camere, în suprafață 
utilă de 52,46 mp, situat în str. N.Titulescu, nr. 127, bl. PM2, sc. B, et. 3, ap. 16, jud.Olt, către 
actualul chiriaș - domnul BARBU Vasile - titular al contractului de închiriere nr. 25 / 
16.01.2018  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Proiect de hotărâre referitor la:   aprobarea valorificării prin vânzare a unor bunuri 

scoase din functiune, aflate în locația Serviciului Voluntar pentru Situații de Urgență, 
aparținând domeniului privat al U.A.T. Oraș Drăgănești-Olt  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
7. Proiect de hotărâre referitor la:   stabilirea modalității de gestiune pentru Serviciul de 

iluminat public din Orașul Drăgănești-Olt  
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

8. Proiect de hotărâre referitor la:   aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții (DALI), a indicatorilor tehnico-economici actualizați și devizului general 
actualizat  pentru obiectivul de investiții  Modernizare alei din zona centrală a Orașului 
Drăgănești-Olt, județul Olt , precum și a sumelor reprezentând categoriile de cheltuieli 
finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
9. Proiect de hotărâre referitor la:   modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 188/28.12.2022 

privind modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 30 / 29.06.2018 referitoare la 
însușirea inventarului actualizat al domeniului privat al Orașului Drăgănești – Olt  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
10. Proiect de hotărâre referitor la:   modificarea H.C.L. Drăgăneşti-Olt nr. 11 / 28.02.2020 

referitoare la aprobarea închirierii, prin atribuire directă, a suprafețelor de pajiște – domeniu 
privat al Orașului Drăgănești-Olt  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
11. Proiect de hotărâre referitor la:    aprobarea locației obiectivului de 

investiție   Amenajare adăpost public pentru câinii fără stăpân în Orașul Drăgănești-Olt, jud. 
Olt   

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
12. Proiect de hotărâre referitor la:   primirea ca membru în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară de Utilități Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apă şi 
Canalizare   Oltul  –Slatina  a U.A.T. Comuna Redea din jud. Olt  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
13. Proiect de hotărâre referitor la:   stabilirea plafonului minimal al salariului de bază brut 

lunar pentru funcţiile publice şi contractuale din cadrul aparatului de specialitate al 
Primarului Oraşului Drăgăneşti-Olt, la nivelul anului 2023  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 
 



 
 

14. Proiect de hotărâre referitor la:    aprobarea listei solicitanților care au acces la locuințe 
construite din fonduri ale Agenției Naționale pentru Locuințe în orașul Drăgănești-Olt 
destinate închirierii, pentru tinerii în vârstă de până la 35 ani, și ordinea de prioritate în 
soluționarea cererilor de acordare a locuințelor în anul 2023  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
15. Întrebări, interpelări. 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, face precizarea că ordinea de zi 

a fost suplimentată cu încă trei proiecte de hotărâre, care au fost dezbătute în cadrul Comisiilor de 
specialitate ale Consiliului local, și anume:  

1. Proiect de hotărâre referitor la:   completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 
138/26.11.2021 privind aprobarea tarifelor aferente desfășurării Serviciului public de 
amenajare şi întreţinere a zonelor verzi, terenurilor de sport și a locurilor de joacă pentru 
copii la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la:   completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 140 / 

26.11.2021 privind aprobarea tarifelor aferente desfășurării Serviciului public de întreținere, 
reparații curente și reabilitare a fondului imobiliar la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, 
delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la:   completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 

141/26.11.2021privind aprobarea tarifeloraferente desfășurării Serviciului  public de 
întreținere a cimitirelor la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV 
SERV S.R.L.  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot ordinea de zi, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 
 
IV. DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Înregistrarea U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt în Sistemul Național Electronicde Plată 

online a taxelor și impozitelor utilizând cardul bancar (S.N.E.P.). 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 

comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   De când credeți că putem începe? După ce aprobăm acum ce 

pași mai sunt de urmat?  
D-nul primar –   Eu zic că din luna iunie. Trebuie să purtăm discuții cu o bancă. O bancă 

aproape de noi nu mai este decât C.E.C.-ul. Suntem printre puținele instituții din județ care nu sunt 
înregistrate în Sistemul Național Electronic de Plată online a taxelor și impozitelor.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel –   Asta înseamnă că nu pot 
beneficia de reducere cei care vor să plătească on-line?  

D-nul Primar –   Asta este altceva. Pot să plătească prin bancă și beneficiază de reducere.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

2. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 53/28.08.2018 referitoare la aprobarea 
proiectului ,,Reabilitare și modernizare cu schimbarea destinației în bibliotecă a 
constructiei existente C1 - centrală termică. Reabilitare și modernizare cu schimbarea 



 
 

destinației în centru pentru tineret a construcției existente C2 - bibliotecă. Reabilitare și 
modernizare construcție existentă C1 - clubul elevilor. Reabilitare drum public  și a 
cheltuielilor legate de proiect. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură –   Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Să înțelegem că se modifică valoarea proiectului deoarece Clubul 
elevilor este monument istoric?  

D-nul Primar – S-a făcut un alt proiect pentru Clubul elevilor de către un specialist în 
monumente istorice. Asta este diferența rezultată. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

3. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 54 / 28.08.2018 referitoare la aprobarea 
implementării proiectului ,,,Reabilitare și modernizare cu schimbarea destinației în 
bibliotecă a construcției existente C1 - centrală termică. Reabilitare și modernizare cu 
schimbarea destinației în centru pentru tineret a construcției existente C2 - bibliotecă. 
Reabilitare și modernizare construcție existentă C1 - clubul elevilor. Reabilitare drum 
public   și a documentației tehnico-economice la faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-
economici ai acesteia. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură –   Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Primar – Aceeași situație cu proiectul anterior. Aici reaprobăm devizele. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

4. Aprobarea inițierii procedurilor pentru înființarea unei Asociații de dezvoltare 
intercomunitarădeutilitatepublicăpentruserviciuldetransportpubliclocal,persoanăjuridicăde 
drept privat și de utilitate publică prin asociereaUnității Administrativ 
TeritorialeOrașulDrăgănești-Olt – județul Olt, prin Consiliul Local al Orașului Drăgănești-Olt, 
în calitate de membru fondator (asociat), cuUnitatea Administrativ Teritorială Comuna 
Mărunței - județul Olt, prin Consiliul Local al ComuneiMărunței. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  



 
 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Am studiat acest proiect de hotărâre și am văzut că înființând 
această asociație urmează să înființăm și o societate care să gestioneze activitatea. Considerați 
că cele trei autobuze vor putea susține financiar și societatea și cheltuielile aferente?  

D-nul Primar –   Noi când am făcut proiectul nu ni s-a spus că trebuie să facem o asociație 
de dezvoltare intercomunitară. Acum, aprobând și derulând proiectul, mai avem doar faza de 
licitație, fără această asociație de dezvoltare nu putem să funcționăm. Dacă știam de la început, 
nu mai depuneam proiectul. Din moment ce s-au plătit niște bani nu mai putem renunța. Ideea era 
ca pensionarii și elevii să nu plătească biletul.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Am văzut și harta aceasta cu traseul.  
D-nul Primar –   Nu este stabilit traseul. Traseul se aprobă tot de către Consiliul local. Pot 

să treacă și pe str. Comănencelor autobuzele.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Nu pentru mine trebuie să circule pe str. Comănencelor. Sunt 

copii care merg la grădiniță.  
D-nul Primar –   Noi trebuia să punem acolo un traseu ca să aprobăm proiectul. Acesta 

poate fi supus modificării.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

5. Vânzarea imobilului - apartament, ce aparține fondului locativ – domeniu privat al 
Orașului Drăgănești-Olt, compus din două camere, în suprafață utilă de 52,46 mp, situat în 
str. N.Titulescu, nr. 127, bl. PM2, sc. B, et. 3, ap. 16, jud.Olt, către actualul chiriaș - domnul 
BARBU Vasile - titular al contractului de închiriere nr. 25 / 16.01.2018. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor 
decomisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
6. Aprobarea valorificării prin vânzare a unor bunuri scoase din functiune, aflate în  

locația Serviciului Voluntar pentru Situații de Urgență, aparținând domeniului privat al 
U.A.T. Oraș Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Referitor la vânzare, în O.G. nr.112/2000, art.1. prevede 
următoarele: Activele corporale care alcătuiesc domeniul public al statului sau al unităţilor 
administrativ-teritoriale de natura mijloacelor fixe, cu durata normală de utilizare consumată sau 
neconsumata, a căror menţinere în funcţiune nu se mai justifica, se scot din funcţiune, se valorifica 
şi se casează în condiţiile prezentei ordonanţe.  



 
 

Din ce am văzut eu aici, noi nu avem prima fază, nu avem proces-verbal de scoatere din 
funcțiune a acestor utilaje. Acesta trebuia menționat în hotărâre.  

D-nul Primar –   Scoaterea din funcțiune trebuia să o faceți dumneavoastră, când ați fost la 
conducere, că știați că nu funcționează.  

D-nul Secretar –   Avem totuși Nota de constatare a Comisiei, care menționează : Noi 
comisia de evaluare a unor utilaje nefuncționale ....  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Aia este altceva, domnule secretar.  
D-nul Secretar –   Considerați că trebuia să constate Consiliul local că sunt nefuncționale?  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Domnule secretar, la inventariere se face un proces-verbal de 

scoatere din funcțiune și apoi evaluează comisia.  
D-nul Secretar –   Comisia, numită prin dispoziție a Primarului, a evaluat bunurile care erau 

propuse spre casare.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Nu este același lucru. După scoaterea din funcţiune a mijloacelor 

fixe se va proceda la valorificare. Așa prevede art. 3. din O.G. nr. 112/2000.  
D-nul Secretar –   Ce ar însemna, că ați dori procesul – verbal al Comisiei?  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Să fi fost trecut acest aspect în hotărâre.  
D-nul Secretar –   Nu cred totuși că are Consiliul local competență să constate acest 

aspect. Este competența aparatului de specialitate al Primarului.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Știu, dar trebuia să fie trecut în hotărâre și procesul-verbal.  
D-nul Primar –   Când a vândut fostul Primar Pantelie Rotaru centrala termică eu nu am 

văzut procesul-verbal de scoatere din funcțiune. Acestea sunt niște mașini care nu mai 
funcționează. Au fost omise atunci când am aprobat să vindem tot fierul vechi. Acestea erau prinse 
în inventar. Abia am găsit inventarul. Știți și dumneavoastră ce înseamnă inventarul. A fost o 
omisiune atunci a aparatului de specialitate.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   În fiecare an trebuie să fie o comisie care să inventarieze și să 
scoată din funcțiune.  

D-nul Primar –   Nu știu dacă are relevanță.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Așa zice legea, nu zic eu.  
D-nul Primar –   Ar trebui să-l tragem la răspundere pe domnul secretar.  
D-nul Secretar –   Eu cred că discuțiile trebuiau să fie purtate încă de la comisiile de 

specialitate, pe baza documentelor de la comisia de inventariere anuală și cea de evaluare a 
acestor bunuri supuse casării.  

D-nul Viceprimar –   Dumneavoastră spuneți că nu s-a făcut scoaterea din funcțiune?  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Da, nu s-a făcut scoaterea din funcțiune. Casarea nu s-a făcut, 

acum ar trebui să o facem.  
D-nul Stoenică Alexandru –   Dar casarea la mașina care are acte de la București?  
D-nul Primar –   Aceea nu este casată.  
D-nul Stoenică Alexandru –   Acea mașină este venită prin transfer.  
D-nul Primar –   Mașina aceea există. Nu avem treabă cu ea.  
D-nul Stoenică Alexandru –   Eu vă spun că a venit o mașină prin transfer de la o unitate 

militară. Ultima mașină. Aia are acte.  
D-nul Primar –  Da. I s-a dat valoare de inventar. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

7. Stabilirea modalității de gestiune pentru Serviciul de iluminat public din Orașul 
Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  



 
 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Am văzut că s-au apucat de proiectul de iluminat.  
D-nul Primar –   Da, așa este.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Am văzut în proiectul acesta pe care trebuie să-l aprobăm acum 

că mai schimbăm lămpi, becuri. Mai sunt ale lor?  
D-nul Primar –   Proiectul pe iluminat nu s-a terminat. În momentul în care se încheie, se va 

comunica acest lucru.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Ăsta durează o lună, două, mai mult nu durează.  
D-nul Primar –   Poate să dureze și până la finalul anului.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   În contract cât este prevăzut?  
D-nul Primar –   Nu știu, zece luni. Eu știu ce vreți să spuneți. Dacă montează ceva nou, 

trebuie să ofere o garanție.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Da.  
D-nul Primar –   După ce se finalizează lucrarea și ne-o predă, atunci putem să spunem 

celor de la S.C. Urban că nu mai au ce face la iluminat, deoarece este în garanție. După aceea 
S.C. Urban nu o să mai aibă delegat Serviciul de iluminat.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
8. Aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI), a indicatorilor  

tehnico-economici actualizați și devizului general actualizat  pentru obiectivul de investiții 
 Modernizare alei din zona centrală a Orașului Drăgănești-Olt, județul Olt , precum și a 
sumelor reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 10 voturi pentru (d-nii Popescu Daniel, Tobescu Dorel, Vitan Marius, 
Achim Iulian, Manea-Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă Ilie și 
Prundeanu Narcizel) și 7 abțineri (d-nii Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, Stoenică Alexandru, 
Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Ghica Ion-Costin și Dobre Violeta). 

D-nul Ciubuc Dumitru –   Ne-am abținut și la Nota conceptuală și Tema de proiectare. Am 
explicat atunci de ce ne abținem.  

 
9. Modificarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 188/28.12.2022 privind modificarea și 

completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 30 / 29.06.2018 referitoare la însușirea inventarului 
actualizat al domeniului privat al Orașului Drăgănești – Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  



 
 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Secretar – Urmare a observațiilor făcute la nivelul Comisiei de Urbanism, menționez 
că a fost trecută eronat anexa nr. 5. Corect este anexa nr. 3. Se va face rectificare în hotărâre la 
art. I. Valoarea ați văzut de unde provine. În ceea ce privește ultima coloană s-ar putea face 
mențiune: H.C.L. Drăgănești-Olt nr.188  / 28.12.2022, modificată prin HCL ce urmează a fi 
adoptată astazi. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
10. Modificarea H.C.L. Drăgăneşti-Olt nr. 11 / 28.02.2020 referitoare la aprobarea 

închirierii, prin atribuire directă, a suprafețelor de pajiște – domeniu privat al Orașului 
Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru – A fost o discuție la Comisia Urbanism că lista nu este actualizată 
de medicul veterinar. Sunt cetățeni care nu mai au toate animalele și alții care au mai multe. 

D-nul Primar –   Așa este, dar sunt cetățeni care au venit deja cu cereri la Primărie. Ei 
trebuia să ducă cererea la medicul veterinar, în speță medicul veterinar de la Mărunței la care este 
arondat și orașul nostru. Până acum medicul veterinar nu a actualizat nimic.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Eu vreau să spun că au venit la Primărie cu lista neactualizată. În 
regulamentul pe care îl avem aprobat este specificat să fie cu lista actualizată la zi. Dacă nu este 
actualizată nu trebuie luată în considerare. Trebuia să fie îndrumați către medicul veterinar pentru 
a fi actualizată lista. Nu putem să acceptăm ceva ce nu este actualizat.  

D-nul Primar –   Nu o să rămână așa. O să purtăm o discuție cu medicul veterinar și cu 
superiorul său pentru a rezolva această problemă.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Nu este în regulă că luăm în considerare aceste liste 
neactualizate.  

D-nul Primar –   Eu nu o să fiu de acord să dau pașune celui care a făcut cerere și nu are 
actualizarea făcută.  

D-nul Stănescu Vasile –   Neactualizate sunt și ale celui care are dreptul și ale celui care nu 
are.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Medicul veterinar trebuia să actualizeze toate listele.  
D-nul Primar –   Și ce vină are Primăria?  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Trebuia să-i spuneți să rezolve această situație.  
D-nul Primar –   Așa am și făcut.  
D-nul Martin Marian –   Vinovații principali sunt proprietarii de animale. Orice intrare sau 

ieșire din efectiv se face cu un formular de mișcare. Intrarea și ieșirea animalelor se face cu 
document de mișcare. Cum să actualizeze medicul baza de date dacă proprietarul nu prezintă 
documente?  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Și la registrul agricol se înscriu animalele. Acolo trebuie să apară.  
D-nul Primar –   Nu se declară ele proprietățile de către cetățeni, dar animalele.  
D-nul Stănescu Vasile –   Problema este că pentru numărul acesta de animale nu avem  

destul izlaz.  
D-nul Secretar –   Rămâne în forma acesta proiectul sau nu?  
D-nul Primar –   Aveți vreun amendament?  



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru –   Domnule secretar, practic prin hotărârea aceasta noi aprobăm 
diferența de suprafață care va trebui închiriată.  

D-nul Secretar –   Da.  
D-nul Primar –   Cine va veni cu solicitare si lista de animale actualizatăva primește 

pășune.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

11. Aprobarea locației obiectivului de investiție   Amenajare adăpost public pentru câinii 
fără stăpân în Orașul Drăgănești-Olt, jud. Olt . 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Am văzut că ați găsit altă locație pentru adăpost.  
D-nul Primar –   Știți foarte bine că la fosta locație din Zootehnie au fost cetățeni 

nemulțumiți. Aici nu deranjază pe nimeni.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

12.  Primirea ca membru în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Utilități 
Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apă şi Canalizare   Oltul  –Slatina  a U.A.T. 
Comuna Redea din jud. Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
13.  Stabilirea plafonului minimal al salariului de bază brut lunar pentru funcţiile publice 

şi contractuale din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Oraşului Drăgăneşti-Olt, la 
nivelul anului 2023. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
14.  Aprobarea listei solicitanților care au acces la locuințe construite din fonduri ale  

Agenției Naționale pentru Locuințe în orașul Drăgănești-Olt destinate închirierii, pentru 
tinerii în vârstă de până la 35 ani, și ordinea de prioritate în soluționarea cererilor de 
acordare a locuințelor în anul 2023. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  



 
 

D-nul Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură –   Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de  
hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 
 

15. Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 138/26.11.2021 privind aprobarea tarifelor 
aferente desfășurării Serviciului  public de amenajare şi întreţinere a zonelor verzi, 
terenurilor de sport și a locurilor de joacă pentru copii la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-
Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Domnule Primar, mi se pare că este cam mult să montăm o 
poartă cu 6.700 lei. Asta este părerea mea.  

D-nul Viceprimar –   Numai montajul, sau este inclusă și poarta?  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Așa scrie aici. Cu poartă cu tot.  
D-nul Primar –   Este inclusă și poarta. Cumpără poarta și o montează.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Mie mi se pare mult. Asta este părerea mea.  
D-nul Primar –   Societatea este a dumneavostră, nu este a mea. Nu este a Consiliului 

local?  
D-nul Stoenică Alexandru –   Aici scrie tarif montaj. Ce să înțelegem noi?  
D-nul Primar – Este neclar formulat. 
D-nul Ciubuc Dumitru –   Să facă aceste acte bine. Trebuie să deducem noi ce scriu ei în 

ele.  
D-nul Primar –   Da, este eronat scris acolo. Domnule Stănescu Vasile, începând de azi aș 

vrea ca domnul director să vină să prezinte ce are de prezentat. Să ne spună ce a vrut să scrie 
acolo: montat sau și cumpărat poartă.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel –   Este trecută și poarta în 
deviz. Altceva am remarcat eu. La banii aceștia este făcută din țeavă de 1 mm.  

D-nul Primar – Are dreptate domnul Ciubuc Dumitru. Trebuia să scrie achiziție și montare. 
Este întocmit eronat. Materialele sunt scrise în deviz. 

D-nul Ciubuc Dumitru –   Ce scrie în deviz?  
D-nul Primar –   Uitați-vă în deviz. Acolo scrie. Sunt trecute materialele.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Ce materiale? Montat înseamnă materiale?  
D-nul Stănescu Vasile –   De ce le tot întoarceți așa? Dacă noi facem un deviz instalat 

pavele, este tariful doar pentru instalat pavele? Nu punem și pavele? Nu facem devizul cu totul? 
Așa le face și el.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Uitați-vă ce scrie?  
D-nul Stănescu Vasile –   Poartă – 5.800 lei, cheltuieli directe, indirecte.  
D-nul Stoenică Alexandru –   Trebuia să scrie montaj și achiziție.  
D-nul Stănescu Vasile –   De ce neapărat și achiziție?  
D-nul Primar –   Descrierea este trecută în spate. Nu se poate să nu vedeți ce scrie în 

spate? Și nouă ne spuneau înainte tot. Vă aduceți aminte domnule Ciubuc?  
D-nul Ciubuc Dumitru –  Nu înțelegeți ce vreau să spun. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel –   Domnule Ciubuc Dumitru, ce 

am remarcat eu și m-a intrigat puțin este faptul că la banii aceștia, într-adevăr mi s-a părut și mie 



 
 

suma cam ridicată, la țeavă scrie de 1 mm. Ce facem cu o țeavă așa subțire? În doi ani este 
terminată. Dacă tot făcea lucrarea asta putea să ia țeavă de 2 mm cel puțin. La 1 mm este foarte 
subțire. Este vorba de rezistența în timp.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Eu am văzut în plus, că Primăria a achiziționat de pe SICAP o 
poartă cu 3.000 lei.  

D-nul Primar –   Cu 3.000 lei? O fi fost de fotbal! Ce fel de poartă?  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Nu scrie de fotbal.  
D-nul Primar –   Domnule Ciubuc Dumitru, dumneavoastră urmăriți să nu se facă nimic.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   De ce vă supărați? Primăria a cumpărat poarta cu 3.000 lei și S.C. 

Urban a montat-o cu 6.700 lei?  
D-nul Primar –   Cum să cumpere primăria? Vinde primăria la Urban? Cum să facă așa 

ceva.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Așa scrie pe SICAP.  
D-nul Viceprimar –   Poate este vorba despre o altă poartă.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Dacă așa scrie aici.  
D-nul Primar –   Arătați dacă este vorba despre această poartă. Este aceiași poartă?  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Dacă ați cumpărat trebuie să știți ce fel de poartă este. Poate ați 

cumpărat alta. Care este cea pe care ați cumpărat-o?  
D-nul Primar –   Nu îmi aduc aminte cu exactitate. Poate ați văzut la altă primărie.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 10 voturi pentru (Popescu Daniel, Tobescu Dorel, Vitan Marius, Achim 
Iulian, Manea-Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă Ilie și 
Prundeanu Narcizel) și 7 abțineri (Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, Stoenică Alexandru, Neacșu 
Ionuț, Fieraru Gheorghe, Ghica Ion-Costin și Dobre Violeta). 

 
16.  Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 140 / 26.11.2021 privind aprobarea tarifelor  

aferente desfășurării Serviciului  public de întreținere, reparații curente și reabilitare a 
fondului imobiliar la nivelul U.A.T. Orașul Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV 
S.R.L. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Ia uitați domnule Primar, scrie așa: poartă din țeavă rectangulară, 
Primăria Drăgănești-Olt a cumparat de la S.C. Adelina Dori Marcu cu suma de 3.000 lei.  

D-nul Primar –   Primăria Drăgănești-Olt?  
D-nul Secretar –   Are dimensiunile trecute acolo? Aceasta din tarif este de 6.5 m.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Scrie aici: Poartă metalică din țeavă rectangulară cu balamale cu 

dimensiuni de 3x2 m la prețul de 3.000 lei.  
D-nul Secretar –   Asta are 6,5 x 2 m.  
D-nul Primar –   Poate a făcut o simulare.  
D-nul Viceprimar –   De ce nu ați spus la Comisie de specialitate? O chemați pe d-na 

Crăciuneanu și vă explica. Acum s-a terminat programul, nu mai este în instituție.  
D-nul Secretar –   Nu este nicio problemă. Se va menționa în procesul verbal al ședinței 

sub forma de interpelare din partea d-nului consilier Ciubuc Dumitru, iar la ședința viitoare se va 
comunica răspuns punctual.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Da, domnule secretar.  



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 12 voturi pentru (Popescu Daniel, Tobescu Dorel, Vitan Marius, Achim 
Iulian, Manea-Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă Ilie, 
Prundeanu Narcizel, Neacșu Ionuț și Fieraru Gheorghe) și 5 abțineri (Nădescu Viorel, Ciubuc 
Dumitru, Stoenică Alexandru, Ghica Ion-Costin și Dobre Violeta). 

 
 

17.  Completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 141/26.11.2021 privind aprobarea tarifelor  
aferente desfășurării Serviciului  public de întreținere a cimitirelor la nivelul U.A.T. Orașul 
Drăgănești-Olt, delegat S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, acordă cuvântul preşedinţilor  
de comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget –   Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism –   Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre.  

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică –   Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, supune la vot proiectul de 
hotărâre, înregistrându-se 10 voturi pentru (Popescu Daniel, Tobescu Dorel, Vitan Marius, Achim 
Iulian, Manea-Naidin Laura, Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă Ilie și 
Prundeanu Narcizel) și 7 abțineri (Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, Stoenică Alexandru, Neacșu 
Ionuț, Fieraru Gheorghe, Ghica Ion-Costin și Dobre Violeta). 

 
18. Întrebări, interpelări. 

D-nul Ciubuc Dumitru –   De ce se prind aceste tarife la toate serviciile? Montează porți la 
cimitire? Aceleași tarife la toate serviciile.Tarif de montat bancă de fotbal o prinde la cimitire? Ce 
rost are să prindă aceleași tarife la toate serviciile?  

D-nul Primar –   Am mai discutat cu ei, dar văd că nu vor să înțeleagă.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   De ce să vii cu tarif pentru poartă de fotbal la cimitire?  
D-nul Primar – Trebuie să fie o lucrare. 
D-nul Ciubuc Dumitru –   Ce rost are să o prindă la serviciul acela?  
D-nul Primar –   Domnule Stănescu, începând de astăzi, vă rog să-l invitați pe domnul 

director de la S.C. Urban când mai avem astfel de proiecte. Să explice domnilor consilieri.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Mai urmărește cineva lucrările făcute de firma aceasta care face 

canalizarea?  
D-nul Primar –   Zilele trecute am fost. Acum au un nou șef de șantier - un tânăr, pe care 

nu-l ascultă muncitorii. Astăzi am fost la ședință la A.D.I. Oltul. Eu nu am cunoscut până acum trei 
săptămâni dirigintele de șantier. Știți ce mi-a zis? Ce treabă are el cu Primăria? El are treabă cu 
Compania de apă. Greșeală noastră, a specialistului de la Urbanism din Primărie, a fost că le-a 
predat tot amplasamentul. Ei zic că au la dispoziție 3 ani să facă lucrarea.  

D-nul Ciubuc Dumitru –   Mergeți pe str. Vadul Cumanilor să vedeți cum arată.  
D-nul Primar –   Așa credeți dumneavoastră, că nu am fost? Știu toate căminele și toate 

șanțurile care trebuiesc completate. Știu care este situația pe str. Școlii, pe stradă la d-nul Viorel 
Nădescu. Am mers cu reprezentantul lor joi. Am vorbit cu domnul Păduraru să trimită mașini de 
piatră, nu mâl amestecat cu piatră.  

D-nul Viceprimar –   Este o problemă generală la nivel de județ. Am fost la ședință și 
domnul Vicepreședinte Delureanu mi-a spus că este o problemă în tot județul cu constructorul.  

D-nul Primar –   Și primarul de la Șerbănești este nemulțumit de ei.  
 
D-na Dobre Violeta –   Doresc să mă adresez domnului Primar. În ce stadiu ar mai fi 

proiectul de reabilitare al Grădiniței Elena Farago – Comani?  



 
 

D-nul Primar –   Este în stadiul de licitație. Se cer niște completări, clarificări. Proiectul este 
în stadiul de licitație. În două-trei săptămâni, dacă nu sunt alte probleme, ar trebui să se finalizeze 
cu licitația.  

D-na Dobre Violeta –   Este bine să fie reabilitat tot ce avem în proiect în ceea ce privește 
unitățile de învățământ. Ideea este să scăpăm de porumbeii morți din pod, ideea este că ne circulă 
aerul rece pe sub uși și că am ținut copiii îmbrăcați și bine că iarna a fost blândă.  

D-nul Primar –   Proiectul este în stadiul de licitație.  
D-na Dobre Violeta –   Deci se face pe mandatul dumneavoastră? Asta era ideea!  
D-nul Primar –   Păi și celălalt tot al meu o să fie. Deci pe mandatul meu se va face treabă.  
D-na Dobre Violeta –   Mă rog, este părerea dumneavoastră. 
A două întrebare domnule Primar, este personală, îmi permit s-o adresez în cadrul 

Consiliului local.  
Dumneavoastră ați dat o dispoziție verbală, am înțeles, șoferului de pe microbuzul școlar de 

pe tura de dimineață, ca să nu mai ia în microbuz cadrele didactice.  
D-nul Primar –   Eu?  
D-na Dobre Violeta –   Așa mi s-a spus.  
D-nul Primar –   Nu, eu am spus la altcineva. Nu este în subordinea mea directă (șoferul de 

microbuz). Nu m-am dus eu la șofer să-i spun să n-o mai ia pe d-na Violeta Dobre.  
D-na Dobre Violeta –   Prin interpuși.  
D-nul Primar –   Nu interpuși, cel care se ocupă de microbuz, dar nu eu direct. Dacă am zis, 

de ce vă deranjează? Microbuzul este pentru școlari, nu pentru cadrele didactice. Noi decontăm 
naveta cadrelor didactice.  

D-na Dobre Violeta –   Mă lăsați să vorbesc domnule Primar? Nu știți două legi. Angajații 
unităților de învățământ pot să circule cu microbuzul școlar.  

D-nul Primar –   Dacă sunt locuri și nu să aștepte microbuzul pe d-na Violeta Dobre.  
D-na Dobre Violeta –   Nu. Dar atunci este gol?  
D-nul Primar –   Ați văzut că o staționare costă bani. Să vă aștepte cu motorul pornit? La 

ora 08:05 trebuia să fie la Comani.  
D-na Dobre Violeta –   Nu este vorba numai de mine. Mai sunt și alte cadre didactice. Și 

pleacă la 08.30 și nu era 08.05, că dumneavoastră la 08.05 nu veneați așa de dimineață.  
D-nul Primar –   Nu am treabă cu cadrele didactice.  
D-na Dobre Violeta –   Este un articol de lege pe care dumneavoastră nu îl cunoașteți și al 

doilea articol de lege pe care nu îl cunoașteți este acela că în cadrul UAT-ului nu se fac decontări. 
Asta știați?  

D-nul Primar –   Nu am înțeles!  
D-na Dobre Violeta –   Nu se fac decontări. De ce îmi spuneți mie să fac decontări?  
D-nul Primar –    La ce nu se fac decontări? La navetă? Dar dumneavoastră nu aveți naveta 

decontată pentru că domiciliați în Orașul Drăgănești-Olt.  
D-na Dobre Violeta –   Dumneavoastră ați spus că îmi decontați naveta.  
D-nul Primar –   Se decontează naveta, poate să-l ia și pe cel de la Dăneasa dacă îl vede 

pe drum că face naveta. Dumneavoastră sunteți în orașul Drăgănești. Puteți să faceți deplasare...  
D-na Dobre Violeta –   Fără decont.  
D-nul Primar –   Fără decont, normal.  
D-na Dobre Violeta –   Da, și dumneavoastră nu-mi dați voie să mă folosesc de lege.  
D-nul Primar –   Nu de lege, de microbuzul școlar.  
D-na Dobre Violeta –   Dar legea spune că pot.  
D-nul primar –   Nu cred că puteți.  
D-na Dobre Violeta –   De ce? Pentru că nu vreți dumneavoastră?  
D-nul Primar –   Nu este stație la str. Podgoria. Ce nu înțelegeți?  
D-na Dobre Violeta –   Nu este vorba doar de mine.  
D-nul Primar –   Doamnă, dar unde v-ați urcat în microbuz?  
D-na Dobre Violeta –   În centru.  



 
 

D-nul Primar –   Nu are stație pe str. Podgoria.  
D-na Dobre Violeta –   Colega Micu Maria se urcă din centru.  
D-nul Primar –   Dacă se urcă, atunci veniți și dumneavoastră aici.  
D-na Dobre Violeta –   Dar d-na Micu Maria de ce poate să meargă? S-a mai dus și d-na 

Marinaș.  
D-nul Primar –   Nu știu.  
D-na Dobre Violeta – Eu vă întreb pentru celelalte cadre didactie.  
D-nul Primar – Nu știu exact cine merge. Din câte cunosc nu are voie profesorul să se urce 

în microbuz. 
D-na Dobre Violeta – Ba are voie domnule primar, așa spune legea.  
D-nul Primar – Atunci urcați-vă, dacă așa spune. Însoțitor are microbuzul.  
D-na Dobre Violeta – Bun, are însoțitor. Cadrele didactice nu au voie, dar angajații Primăriei 

de ce au voie?  
D-nul Primar – Nu am văzut angajații Primăriei.  
D-na Dobre Violeta –  Paznicul de la Primărie care merge după-amiaza?  
D-nul Primar – Paznicul este însoțitor.  
D-na Dobre Violeta – I-ați dat dumneavoastră decizie?  
D-naul Primar – I-am stabilit sarcină.  
D-na Dobre Violeta – Trebuie să i-o dea școala, nu dumneavoastră. Așa spune legea.  
D-nul Primar – Pentru securitatea microbuzului și a elevilor am pus un paznic care este al 

nostru.  
D-na Dobre Violeta – Și dimineață de ce nu-l puneți.  
D-nul Primar – Nu am înțeles!  
D-na Dobre Violeta – Dimineață, de ce nu-l puneți?  
D-nul Primar – Pentru că nu este seară dimineața. Sunt copii de clasa a cincea, a șasea și 

se mai încaieră în microbuz. Îi pun apă șoferului în buzunare. Au fost niște probleme.  
D-na Dobre Violeta – Păi așa spuneți domnule primar, dar decizia de însoțitor trebuie să o 

dea unitatea școlară.  
D-nul Primar – Eu sunt Primarul orașului și n-o să vă dau dumneavoastră raportul.  
D-na Dobre Violeta –   Atât am avut de spus.  
 
D-nul Achim Iulian –   Vroiam să întreb dacă s-a întocmit o situație cu clădirile care au fost 

încadrate în risc seismic.  
D-nul Secretar –   S-a întocmit și a fost transmisă către prefectură.  
D-nul Achim Iulian –   Clădirea Primăriei ce grad este? Eu zic să urgentați să vă mutați în 

clădirea finanțelor. 
D-nul Primar – Asta am și făcut în ultima perioadă, între altele. 
  
D-nul Stănescu Vasile –   Foarte multă lume pune problema cu Rabla pentru mașini.  
D-nul Primar –   În limita posibilităților fiecărui U.A.T.. Ați văzut că s-a prins ceva în buget?  
D-nul Stănescu Vasile –   Nu. 
Vroiam să-i dau replica domnului Ciubuc. A zis că sunt trecute porțile de fotbal la cimitir. 

Vedeți că nu ați înțeles nimic. Domnul director a trimis o adresa în care se solicită aprobarea 
completării unor tarife pentru următoarele contracte: 

- Serviciul  public de amenajare şi întreţinere a zonelor verzi, terenurilor de sport și a 
locurilor de joacă pentru copii, unde sunt trecute două tarife: montare bancă rezerve și poartă 
industrială culisabilă, 

- Serviciul  public de întreținere, reparații curente și reabilitare a fondului imobiliar 
unde este trecut tariful la poarta industrială culisabilă, 

- Serviciul  public de întreținere a cimitirelor unde este trecută poarta industrială 
culisabilă. 

Unde sunt amestecate tarifele la cimitire?  



 
 

D-nul Primar –   Gata, nu vă mai supărați. Domnul Ciubuc a înțeles.  
 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel –   Vreau să aduc și eu două 

probleme la cunoștință, referitor la curațenia care se face, dar nu se face, cu cei de la ajutorul 
social.  

Vă spun un caz concret. Eram în față la mine la magazin, era tractorul dincolo de fostul 
restaurant, cu d-nul Dorobanțu Ion - șeful de echipă, lângă el și două persoane de la ajutor care 
veneau cu sacii în mână. Lângă mine erau 3 – 4 hârtii. M-am uitat la ei, au trecut pe lângă hârtii, i-
am lăsat să treacă și le-am zis de ce nu le iau. Mi-au spus că pe acelea le ia șefu de echipă. Este 
de râsul-plânsul. L-am oprit pe domnul Dorobanțu și mi-a spus că practic nu au ce să le facă. Dacă 
nu au și responsabilitate nu le mai dăm ajutorul. Dacă nu le convin banii ăia puțini, să nu mai vină. 
Le dăm banii doar să se plimbe pe stradă?  

D-nul Primar – În fața instituțiilor, sediilor de firme fiecare trebuie să-și facă curățenie.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel – Nu erau hârtiile în fața 

magazinului meu ci pe stradă, domnule Primar. La nicio societate nu este ca la mine în față. 
 
A doua problemă pe care vreau s-o ridic este referitor la pomii puși pe stradă, care au fost 

rupți. Eu am aflat cine i-a rupt la mine în față. Este Bebeluș. L-am vazut pe cameră. 
Problema este de ce nu punem paznicii sa se plimbe seara măcar o oră pe stradă?  
D-nulș Viceprimar – Sunt doi paznici care fac asta.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel – Unde se plimbă aceștia dacă 

sunt pomii rupți? Toți pomii sunt rupți.  
D-nul Primar – Dimineața la 5 i-au rupt. Atunci nu este nimeni pe stradă. Pomii erau verzi, 

nu uscați. Asta este cultura pe care o avem.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel – Camerele de supraveghere din 

oraș nu merg?  
D-nul Primar – Nu. Le prinsesem într-un proiect, dar nu a fost aprobat.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel – Dacă ar ști că sunt 

supravegheați poate nu ar mai face.  
D-nul Primar –   La rectificarea bugetară o să prindem bani să punem camere pe banii 

noștri. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel –   Contează foarte mult dacă 

știu că sunt supravegheați.  
 
D-nul Primar –   O să mai avem o ședință extraordinară de îndată cred că până pe data de 

7 martie. O să mai aprobăm un proiect al anvelopării blocurilor. Vrem să-l încărcăm până pe data 
de 7. Proiectantul nu a fost aici.  

D-nul Viceprimar –   Sunt 6 blocuri peste stradă.  
D-nul Ciubuc Dumitru –   Prin PNRR?  
D-nul Primar –   Da. Avem un termen pentru a încărca proiectul. Avem termen până pe 10 

martie, dar am vrea să-l încărcăm până pe data de 7 martie. Aveți vreo propunere pentru ziua de 
ședință și oră?  

D-nul Neacșu Ionuț -   Să fie după ora 15.00.  
D-nul Primar –   Eu zic să vă puneți de acord acum.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel –   La ora 16.00 este cel mai 

bine.  
D-nul Primar –   Rămâne marți, ora 16.00, dacă nu apar alte probleme. 
 
 
 
 
 



 
 

V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Prundeanu Narcizel, mulţumeşte consilierilor pentru 
participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  
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                          Consilier                                                                         Secretar 
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